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Protokoll frå n styrelsemo te i 
Såmordningsfo rbundet i Hållånd  
2023-09-01 

Ordinarie ledamöter: Linda Biltmark, Försäkringskassan 
Thomas Fager, Arbetsförmedlingen 
Helene Andersson, Region Halland  
Filip Zackrisson, Varbergs kommun 
 

Ersättare:  Kim Johansen, Falkenbergs Kommun  
Angela Magnusson, Laholms Kommun 
Margit Bik, Region Halland  
Hanna Kjellin, Hylte kommun 
 
 

Frånvarande:   Mikael Sturesson, Arbetsförmedlingen 
Anette Ryberg, Försäkringskassan 
Magdalena Sundqvist, Kungsbacka Kommun  
Christofer Lundholm, Halmstad Kommun  

 
 
Övriga:   Samuel Grahn, förbundschef 

Ulrika Lindberg, teamkoordinator 
  
Datum:  2023-09-01 
Tid:  9.00-12.00 
Plats:  Storgatan 6, Halmstad  
 

§ 1  Sammanträdet öppnas 
 
 Linda Biltmark öppnar dagens styrelsemöte.   
 
§ 2 Val av justerare 
  

 Helene Andersson utses till justerare. 
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§ 3 Fastställande av dagordning 
 
 Dagordningen godkänns. 
 
§ 4 Föregående protokoll 
 
 Föregående protokoll godkänns. 
 

§ 5 Reflektioner och eventuella beslut efter verksamhetsplaneringskonferensen 
  

Sammanfattning av reflektion och diskussion: 
Det fanns en tendens i samtalen under verksamhetsplaneringsdagen att parterna ser 
förbundsfinansierade insatser från sitt eget perspektiv. Men vi behöver ha 
perspektivet att se på individen i Halland med särskilda stödbehov för att sig till egen 
försörjning. Vi behöver se mer än de lokala Individsamverkansteamen och höja 
blicken. Men viktigt att lyssna in sakfrågorna också. 
 
Är det saker som görs dubbelt i IST och i parternas verksamheter? 
 
Kritiken som lyftes mot Individsamverkansteamens arbete bygger till stora delar på det 
gamla arbetssättet. Nu är en ny organisation/process satt, vi håller på att skapa nytt 
och hitta stabilitet.  
 
Om någon av parterna tar ordföranderollen i styrgruppen kan ge ett mer engagerat 
ägandeskap av parterna, i stället för som idag Samordningsförbundet. Att 
förbundschefen tog ordföranderollen berodde på att förbundet var projektägare för 
ESF-projektet Progress, som nu är avslutat. 

 
Viktigt att sprida kunskapen om grunden till Samordningsförbundet och värdet av 
samverkan. Det är inte bara IST, det är mycket annat.  
Kunskapshöjande aktiviteter i vissa former kan vi göra relativt snabbt, tex ge varandra 
kunskap om varandras uppdrag. Önskvärt att en sådan plan tas fram i syfte att höja 
kunskap hos varandra och hos våra medarbetare, genom att göra det digitalt kan vi nå 
många. I de kunskapshöjande insatserna ska även ges mer kunskap om 
Samordningsförbundet inte bara parterna i förbundet. 
 
Fundera igen om den utvärdering av IST vi planerat för ska göras nu eller längre fram, 
förslagsvis i början av nästa år.  
 
Om Hylte ser att det är begränsat att använda IST som har bas i Halmstad behöver vi 
se över en annan lösning lokalt för Hylte. 
 
Vi bör ge ett uppdrag till Styrgruppen; vad är det som är dubbelarbete i IST kontra 
parternas verksamhet, vad ser man för behov? 

 
Styrelsen ger Styrgruppen i uppdrag att se över vad de ser som dubbelarbete, vad 
saknas i verksamheten utifrån diskussioner på Verksamhetsplaneringskonferensen? 
Skjut fram den planerade utvärderingen till början av 2024. 
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§6 Ny förbundsordning 
 

Inkommit några synpunkter på formuleringar och utifrån dessa har vissa ändringar 
gjorts. 
 
Utkast till förbundsordning är klart att skickas på ny remiss inför beslut. Styrelsen 
återkommer därefter med eventuella synpunkter eller godkännande. 

  
   
§ 7 Frågan om insatsansvarig med personuppgiftsansvar  

 
- Finsamlagen har inte följt med övrig lagstiftning, exempelvis OSL och GDPR. 
- Uppföljning Finsam (från april 2023) möjliggör inte uppföljning och utvärdering. 
- Vi jobbar för att hantera remisser och uppföljningssystem via Halmstads kommun 

så vi kan följa Finsamlagen. 
- NNS aktiv i frågan mot Nationella Rådet, departement och politiken nationellt. 
- Hemställan att förnya Finsamlagen kommer. Lagändring tar tid. 

 
 
§ 8 Rapport från förbundschef 

 
- Ekonomirapport 230101-230731 inför Delårsredovisningen 

- Nuläge Individsamverkansteamen 

- Handledarutbildning för öppna arbetsplatser 

- BIP-nätverket 

- Nätverk för att arbeta med Nollplacerade 

- NNS verksamhetskonferens och styrelsemöte 

 

Vi verkar följa budgeten bra. Vi ligger lite under posten Köp av personaltjänst, troligen pga att 

faktureringen släpar från parterna. Till delårsredovisningen 230831 ska köp av personaltjänster 

periodiseras. Ny ekonom sköter nu förbundets ekonomisupport.  

 

Ta med i dokumentationen från VP-dagen att beslutet kvarstår om att Individsamverkansteamets mål 

i första hand är att rusta individen att komma vidare och klara parternas verksamheter. Individuella 

bedömningar kan göras för de som behöver vara kvar i ISTs insats längre. 

 

Handledarutbildning för öppna arbetsplatser drar igång med webbinarium för chefer i nästa vecka 

samt två grundutbildningar i oktober, en i södra delen och en i norra delen av länet. 

 

BIP-nätverk i Halland planerar inför höst-vinter: 
• Förbundets kansli och verksamhetsutvecklare från 4-5 kommuner 
• 1 grundutbildning för nyanställd personal i SKAPA (progressionsmätning och dialogverktyget) 
• 3 workshops (25 pers)– utveckla handledarrollen, tilltro, insatser, dela erfarenheter mm 
• 1 inspirationsföreläsning till chefer, samverkanspartners, politiker m fl 

 

Det har kommit önskemål om att bilda ett nätverk för att återaktualisera och utveckla arbetssätt för 

de s k Nollplacerade (uppbär försörjningsstöd utan sjukpenningsgrundande inkomst – SGI). Detta ska 

tas upp på Berednings- och Utvecklingsgruppens nästa möte. Styrelsen anser att detta är en viktig 
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insats då vårt förbund finansierade ett metodutvecklingsprojekt 2013-2015, vars resultat och 

arbetssätt sedan spreds nationellt. 

 

Thomas informerar om eventuellt kommande behov - KRAMI, personer från frivården. 

 

Linda rapporterade kort från NNS styrelses verksamhetsplanering och de frågor som är centrala för 

2024. Förbundet ska bl a bjuda in riksdagspolitiker från Halland och informera om lagändring, 

uppföljningssvårigheter mm. 

 

 
§ 9 Uppdrag till förbundschef 
 

Ta kontakt med Styrgruppen att konkretisera ”dubbelarbete” och behov de ser vi inte 
möter idag. Styrgruppen har mandat att lösa ut frågorna.  
Även uppmana att Styrelsen ser att ordförandeskapet i styrgruppen tas av någon av 
parterna.  
 
Ekonomifunktionen / Ulrika bjuds in till Styrelsen längre fram. 
 
Förmedla uppdrag till BUG att se över frågan kring Nollplacerade (SGI-0). 
 
Korrigera förbundsordning och sända ut för ny remissrunda. 
 

 
§ 10 Övriga frågor 
  
 Inga övriga frågor. 
 

 
§ 11 Nästa möte 

  
Datum: 2023-10-06 
Tid: kl.09.00-12.00 

Plats: Individsamverkansteamet, Kungsgatan 9, Varberg 
 
 

§ 12 Mötet avslutas 
 
Ordförande Linda Biltmark avslutar mötet  
 
 
 
 
 
 
Linda Biltmark, ordförande  Helene Andersson, justerare 
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